
ZADOBROVA SNEBERJE
Februar je tnesec občnih

zborov — tako je vsaj bilo v
naši KS. Gasilsko društvo je
imeio svoj že 57. redni letni
občni zbor. Poleg pionirjev,
mladincev, aktivnih in pod-
pornih članov ter občanov —
ljubiteljev gasilske organiza-
cije so se ga udeležili številni
predstavniki družbenopoli-
tičnih organizacij in društev iz
naše KS in občine.

Predsednik društva Drago
Kastelic je izčrpno poročal o
delu društva v 4-letnem man-
datnem obdobju. Ker pa smo
o treh letnih konferencah
sproti poročali v našem glasi-
lu, naj se ustavimo le v prejš-
njem letu. V letu 1979 je bil
na našem požarnem območju
en sam požar. Društvo pa se
je izkazalo ob raznih akcijah
— tako ob zaključni akciji Nič
nas ne sme presenetiti in ob
prvem krajevnem prazniku
naše KS, sodelovalo pa je na
treh' tekmovanjih v občini in
zunaj nje.

V nadaljevanju je predsed-
nik opozoril na gasilski dom,
ki je dotrajan in potreben
večje adaptacije in razširitve.
Zato bo v srednjeročnem na-
črtu društva ta potreba jasno
nakazana, zadovoljivo pa jo.
bomo rešili z združenimi
močmi vseh družbenopolitič-
nih organizacij v KS, SIS za
varstvo pred požarom in
OGZ.

Društvo bo tudi v prihod-
nje vključevalo v svoje vrste
nove člane, posebno pionirje
in žene, in tako krepilo svojo
operativno sposobnost.
Tesno bo sodelovalo z druž-
benopolitičnimi organizaci-
jami, NO, DS in CZ.

Predsednik skupščine naše
KS.Stane Bobnar je orisal po-
litično situacijo v svetu in
izrazil prepričanje o sposob-
nosti gasilcev ukrepati v vsa-
kem trenutku.

Novo vodstvo za nadaljnja štiri
leta je bilo pomlajeno z mlajšimi
člani. Za predsednika je bil IZVO-
ljen Andrej Božičnik, za povelj-
nika pa Peter Kepic. Dva člana
sta prejelaznačkeza 10-letnode-
lovanje v društvu, in to Albin Ba-
škovec in Janez Zajc. Obema
iskrene čestitke! Izvoljen je bil
tudi gradbeni odbor, ki ga bo
vodil predsednik Drago Kastelic.

Z občnega zbora je bila po-
slana brzojavka tovarišu Titu z
iskreno željo po čimprejšnjem
okrevanju.

Brzojavko s pozdravi in izraa
radosti ob uspešnem zdravljenju
in premagovanju boiezni so po-
slali tovarišu Titu tudi člani KO
Z/.B NOV, zbrani na seji skupš-
čine in dodali: »Tvoje ideje iz
NOB in povojna izgradnje na
osnovi samoupravne in neuviš-
čene politike vodijo naše narode
in narodnosti v še srečnejšo pri-
hodnost!«

V februarju sta bili tudi seja
skupščine naše KS in razširjena
seja predsedstva KK SZDL. Be-
seda je tekla o preoblikovanju
KS. Obe telesi sta se izrekli za to,
da bi naša KS ostala taka, kot je.
Ugotovili sta namreč, da zaenkrat
ni pogojev za preoblikovanje, ker
ni družbenih prostorov in ker ni
jasno, kako bo naše področje
komunalno urejeno, posebno z
gradnjo hitre ceste, ki bo pote-
kala prav čez našo KS. No, o tem
bomo odločali krajani na refe-
rendumu. Obstaja pa več variant.
Skupščina je razpravljala tudi o
smernicah za srednjeročni razvoj
naše KS v obdobju 1981—1985.
Krajani, ki se zanimajo za po-
drobnosti o smernicah, jih lahko
dobijo v tajništvu naše KS, tj. v
zadružnem domu, Zadobrovška
c. št. 88-1.
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